
Interpelacja nr 35 

z dnia 9 lipca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie stanu schodków w Parku Skaryszewskim 

i nieuporządkowanej po remoncie kanalizacji alei wjazdowej do Parku od strony 

Międzynarodowej 

(interpelacja z inicjatywy Andrzeja Wójcika) 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Mieszkańców niepokoi stan schodków w Parku Skaryszewskim od strony ul. 

Międzynarodowej. W przedstawionym nam przez Zarząd Zieleni planie robót w parku 

schodki nie zostały wymienione. 

Tymczasem cement w wielu miejscach już odpadł, schodki są  nierówne i 

niebezpieczne. 

Alejka wjazdowa do parku od strony Międzynarodowej jest także w opłakanym stanie 

po odbytym niedawno remoncie MPWIK i mieszkańcy wskazują nam na pilną potrzebę 

jej wyremontowania.  

Zwracamy się z zapytaniem, czy władze Dzielnicy mogłyby zawnioskować do Zarządu 

Zieleni o jak najszybsze wstawienie tych dwóch pozycji do planu prac w parku. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


